
NAŠA ANKETA

Kaj si nadejamo od volitev?
Le še nekaj dni in odprla se bodo volišča. Toda med-

tem, ko nekateri že zagreto kalkulirajo, ugibajo in delajo
vse mogoče zaključke. se drugi, kot smo lahko spoznali
v naši lokratni anketi, obnašajo, kakor da voiitev sploh
ne bi bilo. Le kako naj si sicer razlagamo odgovore na
naše vprašanje. kaj pričakujejo od volitev. kot so: »ves la
cirkus me sploh ne zanima«, »ne razmišljam o tem« ali pa
celo »ne ukvarjam se s politiko«... Zalo pa so »veljavni«
odgovori, s katerimi so nam postregli nekaleri anketiran-
ci. loliko bolj prepričljiv barometer oaše politične klime
pred volitvami.

Marija Trobec učiicljica:
»Upam. da bodo volitve lokrat zares poštene in ne več lakšnc.

kot smo jih imeli včasih. Prej so tisti na vrhu lahko delali, kar so
hoteli. zdaj pa nimajo več »šans«. Prav je, da je zdaj več strank. Po
mojem ima na volilvah še največ možnosti Demos. A naj že zmaga
kdorkoli. želim si, da bi bilo poslej za kmeta bolje, kot je bilo
doslej.«

Jožica Jarc, upokojenka:
»Moram reči, da mi vse to vefstrankarstvo ni prav nič všeč.

Dovolj bi bila ena sama stranka. ki bi se po$tefytt>orila za delavski
razred. Odraščala sera med vojno in veliko delala za bordevsko
stvar. zato ne bi rada, da bi zdaj vse skupaj naenkrat vrgli proč.
Toda. če že imamo več strank. upam da bomo vsaj kaj imeli od
tega. Še posebej bi bila srečna, ko bi se že enkrat uredila cesta od
naše vasi do Dobrove. saj je ie zmeraj v prav obupnem stanju.
Vsak hrib ima že boljšo cesto kot mi.«

lvan Klemen. vamostni nadzornik:
»Vsekakor pričakujem napredek, ki bo pripomogel k izboljšanju

našega gospodarskega stanja. Upam. da bodo zdaj ljudje lahko
uveljavljali več svobošfin in pravic. kot so jih doslej. Po mojem ima
od predstavljenih predsedniških kandidatov še največ možnosti
Pučnik. kajti njegov Demos ima 5e najbolj realen program. Tudi
Kučan ni slab, medlcm ko Kramberger hlasta za nekimi iluzomimi
cilji, ki niso uresničljivi«

Maleja Horval. učenka OŠ:
»Volitve me sploh ne zanimajo. pa tudi na vse te stranke se prav

ni£ ne spoznam. Zato tudi ne morem reči, odkatere stranke največ ?'
pričakujem. V šoli se o tcm ne pogovarjamo. Kolikor pa poznam
kandidate za novega siovenskega predsednika. mi je k najbolj
všeč Demšar. najmanj pa Kramberger. kajti vse to. kar govori. se

mi nc zdi preveč resno.«
Jaoko Alič. podjetnik:
»Ker bodo volitve neposredne, upam da bodo prišli na odgovor-

na mesta le sposobni Ijudje. Pričakujem ludi. da se bo poslej bolj
upoštevalo znanje in da se za nas podjetnike obetajo boljši £asi.
A le v Sloveniji kol konfcderalni državi seveda. S tem bo prišla do
izraza ustvarjalnosl in podjetniški način razmišljanja. To pa je tudi
pogoj za obstoj Slovenije kol samostojne države.«

Jemej Rilur, kmetovalec:
»Kraikoročno še ne pričakujem kakega posebnega izboljšanja.

kajii tako zavoženega gospcdarstva m moč ozdraviti kar čez noč.
NaSe gospodarstvo bo mo<! urediti le sčasoma. Je pa nujno. da je
zdrava konkurenca tako v politiki kakor v gospodarstvu. S pravš-
njo mero seveda. Sicer pa rai je od vseh strank, ki bodo nastopile
na volitvah še najbližja kraefka stranka. kajti tudi sara sem kmet.
hkrati pa tudi kandidat za občinsko skup&Hno.«

Muuša Jamnik, učenka:
»Še največ pričakujem od ZSMS - Liberalne stranke. Ta je do

zdaj pokazala k največ Od samih predsedni&ih kandidalov pa bi
glasovala za DemSaija. Izgleda k najbolj resen. A kdorkoli bo že
prevzel krmilo, prav bi bilo, ko bi se Slovenija odcepila od ostale
Jugoslavije. Srbi so čudni, vsi so proti nam. Za vse. kar se narobe
zgodi pri nas, smo mi krivi.«

Rajko Kozjek. direktor Hoje, Polhov Gradec
»Živimo v izrazito prehodnem obdobju, zato bodo tudi same

volitve le nekak prehod. Vsega, kar Ijudje zdaj pričakujejo namreč
ne bo mogoie izpeljati v tako kratkem času. Toda prvi pogoj za
uspešno delovanje polilike, je sevcda močno gospodarstvo. kar

često pozabljamo. x
Od strank. ki se bodo pomenle na volitvah. mi je nekako ic

najbližji Demos. od predsedniških kandidalov pa Kučan. Ta x
lahko pohvali. da je že nekaj naredil. medtem ko drugi kandidati
zaenkrat samo govorijo.«

DaGbor Sloviček. usluibenec:
»Vsekakor priCakujem spremembe na boljk. Predvsem večjo

liberalizacijo in pa da bo tisti, ki bo izvbljen, naredil kaj tudi za
za&ito delavcev. da ne bodo navadna tržna roba. ki jo lahko
kadarkoli vržeš na ccsto Želel pa bi tudi. da Slovenija in Jugosla-
vija že enkral prideta v Evropo.«

Silvo Turšič. upokojeni obrtnik:
»Vse, kar zdaj pričakujemo bo nemogo& uresničui Vsaj nove

stranke, ki bodo najbrž izvoljene, terau ne bodo kos. saj so še
povsem brez lzkušenj Nekaj Žasa s« bodo zagotovo še lovik. Ko
pa si bodo enkrat nabrale potrebnih izkušenj. bo pa morda šlo.
Tiste politične organizacije, ki stno jih imeli doslej. so pa, kot
vidite, že vseskozi brez vsake moči.«

Marjan Zgrac. kemijski tehnik:
»Prav rad bi videl. ali bo po volitvah res kaj drugače kot je zdaj

Ali med nami zares vlada dcmokradčni dialog ali ne. Smo politič-
no strpni ali nismo. Do zdaj se je žal vse dogovaijalo že vnaprej in
0 kakem političnem soodloianju ni bi]o govora.«

Zlatko Klopčič. avtoliiar:
»Prav je. da sc dela tako kot zahteva večina. Dnigaie ne

moremo govoriti o demokraciji. Zdi se mi, da ta hip k najbolj
odkrito in pošteno govori Krambergcr. zato bom tudi volil zanj.
Cenim pa tudi Kuiana.«


